



Notulen Klankbordgroep Structuurvisie Petten

Datum	20 mei 2021
Tijdstip	16.00-17.00 uur
Locatie	Via Teams
Aanwezig namens kbg	Laurens Lieshout, Hans Haenen, Sijbrand Spannenburg, Anne-Cathy Pfeiffer, Ruud Maarschall, Anne Kossen, Mike Schouten
Aanwezig namens gemeente	Steven Lehman, Maaik Kruijer, Guido Schipper en Muriel van Nieuwenhuijzen
Afwezig	Jan Dekker
Gast(en)	
Notulist	Muriel van Nieuwenhuijzen

AP:	Onderwerp:
1.	Opening en mededelingen; Steven heet iedereen welkom en opent de vergadering. Anne-Cathy Pfeiffer is ons nieuwe klankbordgroep lid. Er volgt een korte voorstelronde. Steven legt uit dat er een aantal stukken gedeeld worden ter informatie. De klankbordgroep mag hierover een <u>integraal</u> advies geven tijdens het volgende overleg.
2.	Voorstel aanpassing t-splitsing Korfwaterweg-Spreeuwendijk (ter info): Maaik laat op het scherm de tekening zien en geeft uitleg. De huidige situatie met het verhoogde plateau wordt als niet prettig ervaren i.v.m. de dode hoek. De wens is om de weg op een normale t-splitsing te laten uitmonden. De Korfwaterweg sluit in de nieuwe situatie recht aan op de Middelweg. Het voetpad wordt omgelegd naar de parkeerplaats en het voetpad aan de kant van de camping zakt zijlings naar de aansluiting van de Vd Banstraat naar de Spreeuwendijk. Maaik stuurt alle tekeningen naar de kbg toe. Ook komt er een langzaam-verkeer pad, die aansluit op het verbindingspad wat op de camping komt. Het pad loopt over de camping richting de Vd Banstraat zodat er een mooie wandelroute komt van het centrum naar het strand. Aan de overkant van de Vd Banstraat komt een mooie cortent stalen trapopgang, zie agendapunt 3. Laurens stelt voor om de stoep links bij de splitsing iets door te trekken zodat mensen verderop kunnen oversteken. Maaik vindt het een goed punt en neemt dit mee bij de uitwerking van het plan. Ook stelt Laurens voor om een oversteek te maken waar de stoep bij Moritz stopt. Ook dit vindt Maaik een goed plan en neemt dit mee. Ruud vraagt of het een gelijkwaardige kruising wordt. Maaik antwoordt dat het een gelijkwaardige kruising wordt. Rechts heeft voorrang, conform de basisprincipes in een 30km gebied. Anne vraagt of er voldoende rekening gehouden is met het materieel en materiaal wat er langs moet i.v.m. de verbouwing van het hotel. Mede omdat het krap is bij de Muiweg. Maaik vindt dit een goed punt. Anne noemt ook het schelpenpad waar fietsers omhoog moeten. Maaik legt uit dat dit hier los van staat. Mike vraagt of hij ook meegenomen kan worden bij de gesprekken hierover. Hans zegt het plaatje van het grote geheel te missen. Hoe steken de mensen de Spreeuwendijk over om bij de nieuwe trap te komen, vraagt hij. Steven legt uit dat we het totaalplaatje nog niet hebben, dat we nu meer op detailniveau werken. Hij laat een impressie zien van hoe het er uit komt te zien. Hans vraagt of we de shared space doortrekken tot hier, zodat de voetganger voorrang heeft. Maaik geeft aan dat dit al in een verkeersoverleg is besproken, en qua verkeersbewegingen is een zebraad niet gewenst omdat het aantal passages niet voldoen aan de norm die daar voor staat. Als er meer verkeersbewegingen komen, is het wel de bedoeling dat daar een oversteekplaats komt.

	<p>Anne vraagt wat voor bestrating er komt. Maaik antwoordt dat er elementenverharding komt en dat er nog gekeken moet worden naar hoe dit aansluit op de Spreeuwendijk. Het zijn zeker aandachtspunten en moeten nog verder worden uitgewerkt. Tips van de klankbordgroep zijn welkom! Laurens noemt nog de oude leiding die er ligt.</p> <p>Steven vraagt de groep om hun mening en ideeën op de mail te zetten naar hem en Maaik.</p>
3.	<p>Ontwerp trapopgang naar Verbindingspad (ter info):</p> <p>Maaik laat tekeningen zien. Er moet ca. 3 meter overbrugd worden in hoogte. Op de trap zijn hellingbaantjes aangelegd zodat mensen die minder goed ter been zijn, ook van de trap gebruik kunnen maken met hun rollator of scootmobiel. De trap is niet voor fietsers bedoeld, alleen voor voetgangers en langzaam verkeer.</p> <p>Het voetpad blijft ervoor langs lopen.</p> <p>Sijbrand vraagt of de tekeningen naar de dorpsraad gestuurd mogen worden. De tekeningen van de gemeente worden niet gedeeld. Het delen van de tekeningen van het hotel bespreekt Mike met Laurens en Zijbrand.</p>
4.	<p>Ontsluiting camping naar Spreeuwendijk/Jan van Gentstraat (ter info):</p> <p>Maaik laat de tekening zien. Anne zou graag een goed inzicht krijgen over de verkeersstromen die Corfwater ingaan. Mensen kunnen ook bij de J. van Gentstraat naar de huisjes. Steven vindt dit een goed punt en vraagt dit mee te geven bij de opmerkingen.</p> <p>De technische tekening over de ontsluiting verwacht Maaik in juni.</p> <p>Hans vraagt om een uitleg van het grote geheel en hoe de details hierin passen. Volgens Mike is dit niet te doen. Er is veel gewijzigd, op basis van voortschrijdend inzicht. Steven is het hier mee eens.</p> <p>Hans wil graag aandacht houden voor het grote plan wat we maken. Steven kijkt of hij Hans hierin kan faciliteren maar dat kost wel tijd.</p> <p>Maaik zegt dat het plaatje met alle hoofdlijnen een poosje geleden nog verstuurd is. Maaik stuurt dit plaatje mee met de tekeningen.</p>
5.	<p>Voortgang pad bij de familie Peijnenburg (ter info):</p> <p>Maaik legt uit dat de gemeente verschillende bezwaren hebben af te handelen, het verkeersbesluit en het aanlegbesluit. Een bezwarencommissie zal zich hierover buigen. Een snelle aanleg voor het badseizoen gaat hierdoor niet lukken.</p>
6.	<p>Resterende acties klankbordgroep:</p> <p>Steven legt uit dat er stukken naar de klankbordgroep gestuurd worden waarop zij een reactie verwachten. Ook zijn er nog een aantal onderwerpen die later door de klankbordgroep bekeken moeten worden, zoals het ontmoetingsplein.</p> <p>De volgende keer bespreken we de input van de klankbordgroep op de huidig besproken onderwerpen.</p> <p>We zijn aan het afronden.</p>
7.	<p>Rondvraag en sluiting:</p> <p>Ruud vraagt wanneer de opdracht vd klankbordgroep wordt afgerond en wat er nu wel en niet bij de klankbordgroep past. Steven antwoordt dat hij de rol ziet binnen zijn projectopdracht; de laatste fase van de afronding; recreatie Corfwater en hotel Corfwater en het openbaar gebied er omheen. De energietransitie en nieuwe omgevingsvisie die Ruud noemde, hoort niet in deze klankbordgroep thuis.</p> <p>Het volgende overleg vindt plaats op donderdag 1 juli a.s. om 16.00 uur via Teams. Het overleg van 10 juni en 8 juli komen te vervallen. Steven bedankt iedereen en sluit de vergadering.</p> <p>Maaik stelt een pakket samen m.b.t. de onderwerpen die vandaag zijn toegelicht en stuurt deze toe naar de leden van de klankbordgroep waarop de groep een integraal advies kan geven.</p> <p>Hans zegt de wow-factor te missen waar hij enthousiast van wordt. Volgens de groep zijn er toch wel meerdere tekeningen langsgekomen die een heel goed beeld geven.</p>